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Ministerstvo dopravy a výstavby Slovenskej republiky 

Riadiaci orgán pre Operačný program Integrovaná infraštruktúra 2014 – 2020 

 
ZÁPISNICA 

z mimoriadneho rokovania Monitorovacieho výboru pre Operačný program 

Integrovaná infraštruktúra 2014 – 2020 

 

Dátum konania: 16. december 2021 

Miesto konania: online 

Predmet rokovania: mimoriadne rokovanie Monitorovacieho výboru  

 pre OPII (MV OPII) 2014 – 2020 

Príloha č. 1: Zoznam účastníkov rokovania 

Príloha č. 2: Uznesenie MV OPII/2021/10 

 

   

Program rokovania 

1. Úvodné slovo  

2. Schvaľovanie návrhu zmeny OPII na verziu 12.0 

3. Informácia o činnosti Riadiacich výborov OPII  

4. Záver a zhrnutie 

1. Úvodné slovo 

 

Rokovanie otvorila a viedla pani podpredsedníčka výboru Erna Dohnáliková v zastúpení pána 

ministra dopravy a výstavby, ktorý sa nemohol zúčastniť z dôvodu pracovného programu. 

Stručne uviedla, že hlavným predmetom mimoriadneho rokovania MV je schvaľovanie návrhu 

OPII na verziu 12.0. Navrhované zmeny budú prezentovať jednotlivé sprostredkovateľské 

orgány ako aj zástupca RO p. riaditeľ Bžán. Ďalej predstavila organizačné pokyny k rokovaniu. 

Overila uznášaniaschopnosť výboru z aktuálne nominovaných 33 členov, nakoľko 1 

organizácia nemá nominovaného zástupcu, bolo prítomných 25, skonštatovala, že výbor je 

uznášaniaschopný. Predstavila program rokovania, do ktorého bola na návrh pána Edmunda 

Škorvagu (MH SR) doplnená informácia o výsledkoch hodnotenia. Následne bol program 

schválený.  

Hlasovanie o programe rokovania prebehlo prostredníctvom chatovacieho okna a verbálne 

podľa pokynov  podpredsedníčky:  

 

Hlasovalo prítomných 25 členov, z toho za: 25, proti: 0, zdržal sa: 0. 

 

Podpredsedníčka výboru v úvode ďalej predstavila aktuálny stav kontrahovania a čerpania 

v jednotlivých prioritných osiach nasledovne: 

PO 1 Železničná infraštruktúra  (TEN-T CORE) a obnova mobilných prostriedkov: 

kontrahovanie na úrovni 96%,  aktuálne čerpanie 62%; 

PO 2  Cestná infraštruktúra (TEN-T CORE): kontrahovanie na úrovni 104%, čerpanie 67% ; 

PO 3 Verejná osobná doprava:  kontrahovanie na úrovni 90%, čerpanie 54%; 
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PO 4 Infraštruktúra vodnej dopravy (TEN-T CORE) má veľmi nízke kontrahovanie 5% aj 

čerpanie 4%. Informovala, že RO úzko spolupracuje s prijímateľmi SVP a Vodohospodárskou 

výstavbou, realizujú sa verejné obstarávania a paralelne pripravujú vyzvania;  

PO 5 Železničná infraštruktúra a obnova mobilných prostriedkov: kontrahovanie na úrovni 

108%, čerpanie 11%; 

PO 6 Cestná infraštruktúra (mimo TEN-T CORE) kontrahovanie 86%, čerpanie 21%; 

PO 7 Informačná spoločnosť: kontrahovanie 86%, čerpanie 22%; 

PO 9 Podpora výskumu, vývoja a inovácií: (súhrnne) kontrahovanie 87%, čerpanie 34%; 

PO 10 Podpora výskumu, vývoja a inovácií v BSK: kontrahovanie 94%, čerpanie 21%; 

PO 11 Posilnenie konkurencieschopnosti a rastu MSP: kontrahovanie 96%,  čerpanie 56%; 

PO 12 Rozvoj konkurencieschopných MSP v BSK: kontrahovanie 91%, čerpanie 54%. 

 

Celkovo za celý Operačný program máme kontrahovanie 93% a čerpanie 45%, čo nás  radí na 

druhé priečky v kontrahovaní aj čerpaní spomedzi všetkých operačných programov.  

 

2. Schvaľovanie návrhu zmeny OPII na verziu 12.0 

 

Pavol Bžán (MDV SR) predstavil navrhované zmeny OP za dopravnú časť v gescii MDV SR, 

ktoré obsahujú zmeny finančného plánu (PO 2, 3, 5, 6) a z nich vyplývajúce zmeny zoznamu a 

hodnôt vybraných merateľných ukazovateľov. V súvislosti s finančným transferom  30 mil. 

EUR z PO 2 do PO 3 došlo k navýšeniu cieľových hodnôt ukazovateľov výstupu v PO 3 „Počet 

nových mobilných prostriedkov dráhovej mestskej hromadnej dopravy (električky, trolejbusy) 

vhodných tiež pre cestujúcich s obmedzenou mobilitou“. S presunom 120 mil. EUR z PO 6 do 

PO 5 súvisí navýšenie cieľovej hodnoty pri 4 ukazovateľoch výstupu v PO 5 napr. „Celková 

dĺžka rekonštruovaných alebo zrenovovaných železničných tratí“ a „Počet obnovených 

vlakových súprav v železničnej verejnej osobnej doprave“. V PO 6 je to zníženie hodnoty pri 

ukazovateli „Celková dĺžka rekonštruovaných alebo zrenovovaných ciest“. 

 

  

Miriam Kováčiková (MIRRI SR) predstavila zmeny navrhované MIRRI SR v rámci PO 7        

v štyroch častiach – realokácia finančných prostriedkov, zosúladenie uplatnenia princípu pro 

rata, doplnenie a úprava viacerých špecifických cieľov a úprava vybraných merateľných 

ukazovateľov. Z výsledkov hĺbkovej analýzy absorpčnej schopnosti a možností čerpania PO 7 

v nadväznosti na UV 218/2021 navrhli realokovať sumu 20 mil. EUR do PO 11 v gescii MH 

SR. Ďalšia úprava sa týka zosúladenia textu uplatnenia princípu pro rata v OP, aby zodpovedalo 

aplikačnej praxi najmä pre ŠC 7.9. V rámci úprav špecifických cieľov uviedla, že súvislosti 

s aktuálnou pandemickou situáciou a zvýšenými potrebami na dostupnosť internetového 

pripojenia v rámci dištančného alebo hybridného vzdelávania v školách a pri práci z domu bola 

v ŠC 7.1 doplnená aktivita „zvýšenie a rozšírenie prístupu k internetovým službám pre občanov 

a podnikateľov“. V nadväznosti na komunikáciu s EK sa rozhodli upraviť aktivitu len pre 

občanov a pre podnikateľov nie a text zmeniť na „zvýšenie a rozšírenie prístupu k internetovým 

službám pre občanov“. V ŠC 7.2 bola doplnená aktivita na vytvorenie platformy pre všeobecné 

využitie identifikácie, autentifikácie a autorizácie prostredníctvom mobilných zariadení za 

účelom efektívnejšieho využívania potenciálu elektronických služieb verejnej správy a aktivita 

týkajúca sa riešení OPEN API – vytváranie rozhraní IT produktov pre súkromný sektor. Na 

základe dodatočnej komunikácie s kľúčovými subjektmi Slovensko.Digital a ITAS sa SO 

rozhodol túto aktivitu nastaviť širšie a použiť v znení všeobecnejšiu formuláciu navrhnutú 

v dodatočnej pripomienke pánom Illekom, zohľadňujúcu možnosť upravovať IT produkty pre 

účely automatizovanej komunikácie s orgánmi verejnej správy na plnenie povinností 

vyplývajúcich z všeobecne záväzných právnych predpisov, lepšieho reportingu, prístupu             
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k dátam a službám a opakovaného použitia údajov. V tejto súvislosti je navrhnuté doplnenie 

prijímateľov o právnické subjekty podnikajúce v oblasti IT. V rámci ŠC 7.3, 7.4 a 7.7 bola 

doplnená aktivita na podporu a zlepšenie digitálnych zručností v súvislosti s využitím 

elektronických služieb štátu a v ŠC 7.8 sa dopĺňa a spresňuje zameranie sa na výsledky. Na 

záver informovala o úpravách hodnôt a definícií vybraných MU, ktoré vychádzajú z výsledkov 

analýzy napĺňania stavu MU a predpokladov ich plnenia do konca programového obdobia. 

Uviedla, že v niektorých prípadoch došlo k výraznému zníženiu hodnoty ukazovateľa, pričom 

SO k tomu pristúpilo v nadväznosti na reálne možnosti, aktuálne potreby a definície 

ukazovateľov. Na záver doplnila, že nad rámec pôvodných zmien navrhujú do PO 7 doplniť 

možnosť využitia krížového spolufinancovania. 

  

Edmund Škorvaga (MH SR) informoval o navrhovaných zmenách v PO 9-12 v gescii MH 

SR, ktoré sú výsledkom analýzy možných rizík implementácie v zmysle UV 218/2021. 

Predstavil vnútorné presuny finančných prostriedkov v rámci PO 10 a 12, 11 a  9                               

s cieľom zefektívniť implementáciu a zabezpečiť plné vyčerpanie zdrojov do konca 

programového obdobia. Ušetrené finančné prostriedky zo štátneho rozpočtu z PO 9 a 11 budú 

presunuté do PO 12, kde sú potrebné na využitie pri finančných nástrojoch. V súvislosti s 

úpravou Finančného plánu OPII došlo k revízii indikatívnych alokácií príslušných kódov 

intervencií vrátane dimenzií „oblasť intervencie“ a „forma financovania“, nakoľko v niektorých 

prípadoch dochádza k zmene využitia finančných prostriedkov z grantovej na návratnú formu. 

Taktiež sa upravujú cieľové hodnoty merateľných ukazovateľov v PO 9, 11 a 12 v súvislosti 

s finančnými presunmi medzi osami. Upozornil na opravu chyby v počítaní oproti zaslaným 

podkladom, kde bola opravená hodnota MU CO01 „Počet podnikov, ktorým sa poskytuje 

podpora” v PO 11 z 1 na hodnotu 7 775. Ďalšou zmenou je úprava v texte OPII, ktorá konkrétne 

špecifikuje vymedzenia oprávnenosti prijímateľov pre ŠC 9.5 a 10.3 pre aktivity projektov 

podporených v iniciatíve IPCEI v rámci výziev vyhlásených v auguste 2021. 

 

 

Diskusia: 

 

Ľubor Illek (KMNO-Slovensko.Digital) sa vyjadril k navrhnutým úpravám PO 7, kde ocenil 

aktivity MIRRI na dosiahnutie úspešných výsledkov. Informoval, že v rámci stretnutia s SO a 

zasadnutia RV PO 7 zo 16. 12. 2021 predniesli svoje pripomienky a dospeli k dohode 

o následnej zmene textu v návrhu úpravy aktivity ŠC 7.2, ako o tom informovala pani Miriam 

Kováčiková. Vyjadril sa k návrhu úprav MU v ŠC 7.2, 7.3., 7.4, s ktorými zásadne nesúhlasia, 

nakoľko ide o zníženie o 99% napr. pri MU „Počet nových inovatívnych aplikácií nasadených 

MSP“ je navrhnuté znížiť hodnotu z 276 na 3. Nepovažujú za správne znížiť hodnotu MU bez 

náhrady v podobe navýšenia iného MU. Podľa jeho názoru je ešte možné vykonať reálne úsilie 

smerujúce k naplneniu pôvodne schválených hodnôt MU. Podľa jeho názoru sa otvára priestor 

na naplnenie tohto MU navrhovanou úpravou v rámci ŠC 7.2 na rozšírenie prijímateľov o 

právnické subjekty, nakoľko podniky vedia svoje softvérové riešenia flexibilne a rýchlo 

upraviť. Ako ďalší príklad uviedol MU „Podiel dodatočných elektronických služieb pre 

podnikateľov, ktoré je možné riešiť mobilnou aplikáciou“, kde sa jeho hodnota 40% navrhuje 

zmeniť na 5. Uviedol, že aj pri tomto MU je možné dosiahnuť jeho naplnenie, nakoľko už 

existujú dve prevádzkované riešenia jedno má Sociálna poisťovňa a druhé má DEUS. Uviedol, 

že od 1. 1. 2022 má byť účinná vyhláška, podľa ktorej majú byť všetky služby VS  prispôsobené 

na používanie mobilných platforiem. Navrhol o úprave MU v rámci špecifických cieľov 7.2, 

7.3., 7.4 hlasovať samostatne a neschváliť ju. 
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Erna Dohnáliková (MDV SR) uviedla, že zmena OPII bola predložená členom v rámci 

neformálneho pripomienkovania, ktoré prebehlo od 29. 11. – 6. 12. 2021, aby bol dostatočný 

čas na ich vyhodnotenie. Keďže pripomienky pána Illeka boli doručené niekoľko hodín pred 

rokovaním, nebol dostatočný čas na ich predloženie členom a navrhnutie riešenia.  

 

Miriam Kováčiková (MIRRI SR) prezentovala znenie návrhu úpravy textu k ŠC 7.2 na 

základe pripomienky pána Illeka, ktorú SO akceptoval. Vyjadrila sa k požiadavke na vyňatie 

úprav MU, aby zostali súčasťou prerokovaného návrhu. Uviedla, že MU sú len jedným 

z viacerých ukazovateľov pokroku implementácie a k výraznému zníženiu dochádza len 

u dvoch MU. Čo sa týka MU „Počet nových inovatívnych aplikácií nasadených MSP“ napriek 

doplneniu aktivity o OPEN API riešenia pre MSP a súkromný sektor nebude mať vplyv na jeho 

hodnotu, nakoľko v tomto prípade ide o napojenie na existujúce rozhrania VS a nie o nové 

inovatívne aplikácie. Pri MU „Podiel dodatočných elektronických služieb pre podnikateľov, 

ktoré je možné riešiť mobilnou aplikáciou“ je zoznam elektronických služieb pre občanov 

v zmysle definície tohto MU myslený ako zoznam výstupov projektov financovaných z PO 7 

a nie ako počet všetkých elektronických služieb poskytovaných štátom. Hodnota 5 je 

napočítaná z projektov Sociálnej poisťovne a DEUS-u. 

 

Thomas Baer (DG REGIO) uviedol, že väčšina otázok v rámci návrhu zmeny OP už bola 

prediskutovaná. Vzhľadom na to, že vítajú vyššiu mieru podpory pre udržateľné druhy dopravy 

predpokladá, že si predložený návrh v rámci EK nájde pozitívnu odozvu. Čo sa týka zmien v 

PO7 menovite aktivity 7.1 informoval, že sa uskutočnili dve stretnutia s pani Miriam 

Kováčikovou a jej tímom na tému zahrnutie kupónovej schémy (voucher scheme) v rámci 

využitia Broadbandu a retroaktívne zahrnutie projektu Edunet do programu.  K využitiu 

voucherovej schémy uviedol, že aj po spomínaných stretnutiach majú stále výrazné výhrady, 

preto na ďalšom stretnutí, ktoré by malo byť začiatkom januára by radi videli detailné podklady 

s dobrými zdôvodneniami. Stále si však nevedia predstaviť, ako sa to premietne do konkrétnych 

projektov, pričom rozumejú potrebe vyčerpania finančných prostriedkov v rámci PO7, keďže 

sa končí programové obdobie. 

 

Pavol Frič (ITAS) uviedol, že súhlasí s názorom pána Illeka na navrhnuté úpravy MU. 

Zaujímal sa o to,  či budú plánované výzvy na OPEN API zamerané na budovanie nových alebo 

na využívanie existujúcich rozhraní a aké budú ďalšie kroky MIRRI SR. Uviedol, že podľa jeho 

názoru je potrebné realizovať a podporiť hlavne zabezpečenie kvalitného napájania na štátne 

API rozhrania. 

 

Miriam Kováčiková (MIRRI SR) v súvislosti s úpravou MU poukázala na to, že vzhľadom 

na vznik operačného programu v roku 2014 a vysoký počet MU v PO 7 nie všetky boli 

nastavené optimálne. Pri návrhu zmien MU vychádzali z aktuálnych reálnych potrieb                     

a schopnosti ich realizovať. Uviedla, že pre OPEN API je plánovaná výzva pre súkromný sektor 

prostredníctvom schémy de minimis a bude zameraná na adaptáciu existujúcich riešení, ktoré 

sa budú pripájať na rozhranie systémov VS. Uviedla, že MIRRI sa nebráni podpore zlepšenia 

napájania na štátne API rozhrania. 

 

Erna Dohnáliková (MDV SR) uviedla, že v zmysle štatútu a rokovacieho poriadku nie je 

možné v tejto fáze rozhodovania vyňať body z predloženého dokumentu na samostatné 

hlasovanie a členovia výboru budú hlasovať o návrhu tak, ako bol predložený. Komunikované 

pripomienky môžu byť zapracované v rámci SEA procesu a procesu posudzovania EK, na 

základe ich výsledkov je možné zmenu upraviť.  

 



5 

 

Monitorovací výbor pre OPII  16. decembra 2021 

Hlasovanie o návrhu zmeny Operačného programu Integrovaná infraštruktúra na verziu 12.0 

a mandátu pre Riadiaci orgán OPII jej znenie upraviť na základe pripomienok EK a výsledkov 

SEA procesu:  

  

Prítomných: 25 

Za: 24 

Proti:  0 

Zdržal sa: 1 

 

Monitorovací výbor schválil zmenu Operačného programu Integrovaná infraštruktúra na verziu 

12.0 a mandát pre RO OPII jej znenie upraviť na základe pripomienok EK a výsledkov SEA 

procesu. 

 

3. Informácia o činnosti Riadiacich výborov OPII 

 

Riadiaci výbor PO 1 až 6  

 

Pavol Bžán (MDV SR) informoval, že v hodnotenom období sa konali štyri zasadnutia, na 

ktorých bolo schválených 24 projektových zámerov. Predmetom je aj a schvaľovanie 

modifikovaných zámerov NP, ako aj vyraďovanie projektov zo zoznamu NP. Schválené 

zámery sa zaraďujú do zoznamu NP OPII, ktorý je spolu so záznamom zo zasadnutia zasielaný 

členom MV. Taktiež je zverejnený spolu s projektovými zámermi na webovom sídle OPII 

(www.opii.gov.sk) a CKO (www.partnerskadohoda.gov.sk). V rámci 24. zasadnutia z 29. 6. 

boli schvaľované zámery v PO 3, 4 a 6. Zo šiestich zámerov NP spomenul projekt „Rýchlostná 

cesta R3 Tvrdošín – Nižná“ a „Posúdenie vplyvov na životné prostredie projektu Bezpečnostná 

ochrana prístavov – predprojektová príprava, pre časť Monitorovací systém prístavov“. 

Informoval o dôvodoch aktualizácií zámerov NP, ktorými sú zmeny rozsahu, rozpočtu 

a časového rámca realizácie projektov. K vyradeniu zámeru dochádza v prípade, že sa existuje 

reálny predpoklad jeho nezrealizovania do konca roku 2023. V 90% prípadov sa s projektmi 

počíta v ďalšom programovom období. Na 25. zasadnutí zo 7. 10. bolo predložených 12 

zámerov NP v PO 1, 4 a 6, z toho bolo 8 nových a 4 aktualizácie. Pripomenul, že RO má záujem 

na podpore vodnej dopravy a intenzívne pracuje s prijímateľmi v PO 4 na dopĺňaní nových 

projektových zámerov, ktoré nie sú časovo náročné. V prípade zaznamenania nedostatočného 

pokroku budú finančné prostriedky realokované. Spomenul dôležitý projektový zámer 

„Zabezpečenie prieskumu a zamerania nevybuchnutej munície v lokalite Zimného prístavu“. 

Upozornil na vyradený projektový zámer ŽSR z PO 5 „Implementácia ERTMS na úseku 

Devínska Nová Ves – štátna hranica SR/ČR“, ktorý bude predložený v rámci prebiehajúcej 1. 

výzvy CEF na nové programové obdobie. Na 26. zasadnutí 2. 11. bol v rámci PO 4 a 5 

schvaľovaný 1 zámer a 1 bol aktualizovaný. Na 27. rokovaní zo 6. 12. boli prerokované 4 

zámery v PO 4, 5 a 6 v hodnote 46 mil. EUR. Z PO 4 spomenul schválený zámer projektu 

„Informačný systém operačného centra vnútrozemskej plavby“. Z vyradených zámerov v PO 6 

spomenul „Projekty Hornej Nitry (projektová príprava R2)“, ktoré boli vyradené z dôvodu ich 

nedodania do konca 2023, avšak v kontexte dôležitosti transformácie regiónu je pre RO 

v novom programovom období prioritou realizácia projektu na modernizáciu trate Prievidza – 

Jelšovce.  

 

Riadiaci výbor PO 7 

 

Miriam Kováčiková (MIRRI SR) informovala o dvoch zasadnutiach RV PO 7. 17. zasadnutie 

sa konalo 11. 6. a bol na ňom schválený NP „Zlepšovanie digitálnych zručností seniorov               

http://www.opii.gov.sk/
http://www.partnerskadohoda.gov.sk/
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a znevýhodnených skupín vo verejnej správe“, na projekt už bolo vyhlásené vyzvanie 

a aktuálne je predmetom odborného hodnotenia, a 1 horizontálna štúdia uskutočniteľnosti 

dopytovo-orientovanej výzvy „Rozvoj governance a úrovne informačnej a kybernetickej 

bezpečnosti v podsektore verejnej správy“, ktorá bola vyhlásená v júli a aktuálne prebieha 3. 

kolo, 10 projektov sa zazmluvňuje, pri 24 projektoch prebieha odborné hodnotenie, uzávierka 

3. kola je 10. 1. 2022. Uviedla, že členovia RV boli informovaní o stave Plánu obnovy 

a odolnosti a o pripravovaných dopytovo-orientovaných výzvach (Malé zlepšenia eGOV 

služieb, Implementácia cezhraničných služieb – Jednotná digitálna brána a Manažment údajov 

inštitúcie verejnej správy),  ktoré už tiež boli vyhlásené.  Na 18. zasadnutí, ktoré sa konalo 16. 

12. dopoludnia, členovia schválili 2 NP – „Detekcia zraniteľnosti koncových obslužných 

bodov“ a „Informačný systém Eforms“ a výnimku z pravidla oprávnenosti výdavkov 

súvisiacich s nákupom hardvérového vybavenia do 30% z celkových oprávnených výdavkov   

v rámci výziev so zameraním na „Moderné technológie II“ a „Wifi pre Teba II“. Informovala, 

že 9. 12. bola vyhlásená výzva na  „Moderné technológie II“ určená pre vyššie územné celky 

a krajské mestá s alokáciou 35 mil. EUR a 15. 12. bola vyhlásená výzva „Migrácia ISVS do 

Cloudu“ s alokáciou 10 mil. EUR. Členovia RV boli informovaní o návrhu revízie PO 7 a 

plánovaných aktivitách na ďalšie obdobie. Pripomenula, že MV procedúrou per rollam schválil 

dodatok č. 8 k štatútu a rokovaciemu poriadku RV PO 7. 

 

Diskusia:  

 

Pavol Frič (ITAS) upozornil na možný problém čerpania v PO 7 spôsobený procesom 

verejného obstarávania a apeloval na všetky subjekty, aby hľadali najrozumnejšie riešenie tejto 

situácie. 

 

Miriam Kováčiková (MIRRI SR) uviedla, že SO si uvedomuje možné riziká v súvislosti 

s procesmi VO, urobili viacero opatrení – vydali usmernenia pre prijímateľov, v spolupráci 

s nimi vytvárajú dostatočný zásobník projektov, komunikujú s CO o miere potrebného 

nadkontrahovania.  V prípade využitia existujúcich dodávateľských zmlúv prijímateľov,           

ak majú byť potenciálne financované v rámci PO7, nie je možné, aby tieto zmluvy obsahovali 

„vendor lock-in“.  

 

Erna Dohnáliková (MDV SR) uviedla, že vzhľadom na to, že kontrolu VO pre PO 7 realizuje 

RO je nevyhnutné, aby bolo zainteresované do komunikácie a činnosti pracovných skupín 

a diskusií v súvislosti s tak závažnou témou, ako je použite „vendor lock-in“, čo je pre RO nová 

informácia. 

 

Ľubor Illek (Slovensko.Digital) uviedol, že situácia v PO 7 je v krízovom stave, pripomenul, 

že sa potvrdila ich prognóza v rámci iniciatívy „Red flags“, ktorou upozorňovali na situáciu 

s rizikovými projektmi aj na rokovaní MV OPII pred dvomi rokmi, ide o 21 NP, ktoré boli 

zrušené na základe analýzy MIRRI, pričom podľa jeho názoru išlo o správny krok, aby mohli 

byť prostriedky využité iným spôsobom. Uviedol, že situácia v informatizácii je špecifická a 

závislá od súčinnosti prijímateľov – orgánov VS. Varoval pred tým, aby sa neopakovala situácia 

z minulého programového obdobia v operačnom programe OPIS. 

 

Erna Dohnáliková (MDV SR) uviedla, že RO si vykonáva svoju úlohu kontroly VO riadne 

a načas a si je vedomé svojej zodpovednosti a bude očakávať od SO návrhy na využitie 

prostriedkov z PO 7.  
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Informácia o výsledkoch hodnotenia MH SR 
 

Edmund Škorvaga (MH SR) informoval o výsledkoch hodnotenia troch národných projektov, 

ktoré bolo realizované Centrom spoločenských a psychologických vied SAV. Hodnotenie sa 

zameriava na posúdenie vybraných efektov finančnej a nefinančnej pomoci MSP poskytovanej 

prostredníctvom nasledujúcich národných projektov – „Národné podnikateľské centrum (NPC) 

II – Bratislavský kraj“,  „NPC v regiónoch“ a „Podpora rozvoja kreatívneho priemyslu na 

Slovensku – finančná podpora KV (kreatívne vouchre)“, bolo prezentované na 5. zasadnutí  

pracovnej skupiny pre hodnotenie OPII, časť výskum a inovácie a je k dispozícii na webovej 

stránke www.opvai.sk/hodnotenie. Informoval prítomných o zisteniach a výsledkoch 

hodnotenia a z nich plynúcich záveroch a odporúčaniach, ktoré chce MH SR uplatniť pri 

realizovaní podpory NP v rámci tohto, ale hlavne budúceho programového obdobia. Jedno 

z inšpiratívnych zistení bola požiadavka, aby sa pri NP kombinovala finančná a nefinančná 

pomoc napr. v podobe kreatívnych voucherov na prednášky, odborné poradenstvo a pod.  

 

4. Záver a zhrnutie 

 

Pani podpredsedníčka MV konštatovala, že výbor na mimoriadnom rokovaní schválil návrh 

zmeny Operačného programu Integrovaná infraštruktúra na verziu 12.0 a mandát pre RO OPII 

jej znenie upraviť na základe pripomienok EK a výsledkov SEA procesu. Výbor zobral na 

vedomie – Informáciu o činnosti Riadiaceho výboru PO 1-6, Riadiaceho výboru PO 7                       

a Informáciu o výsledkoch hodnotenia MH SR. Poďakovala členom a prítomným za účasť a 

ukončila mimoriadne rokovanie MV OPII. 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

PhDr. Pavol Bžán, MA   Dátum: 13. 1. 2022  Podpis: v. r.  

tajomník MV OPII 2014 – 2020 

 

Mgr. Erna Dohnáliková   Dátum: 17. 1. 2022  Podpis: v. r. 

podpredsedníčka MV OPII 2014 – 2020 

 

Ing. Andrej Doležal    Dátum: 18. 1. 2022  Podpis: v. r. 

predseda MV OPII 2014 – 2020 

 

 

 

http://www.opvai.sk/hodnotenie
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Zoznam použitých skratiek 

BSK Bratislavský samosprávny kraj 

CEF Connecting Europe Facility – Nástoj na prepájanie Európy 

CKO Centrálny koordinačný orgán 

CO Certifikačný orgán 

DEUS DataCentrum elektronizácie územnej samosprávy Slovenska 

DG REGIO Generálne riaditeľstvo Európskej komisie pre regionálnu politiku 

EK Európska komisia 

ERTMS European Rail Traffic Management System – európsky systém železničnej 

signalizácie 

EVS Efektívna verejná správa 

IPCEI  Important Projects of Common European Interest  

dôležité projekty spoločného európskeho záujmu 

ITAS IT Asociácia Slovenska 

ISVS Informačné systémy verejnej správy 

IROP Integrovaný regionálny operačný program 

KMNO  Komora mimovládnych neziskových organizácií pri Rade vlády SR pre    

MNO 

MDV  Ministerstvo dopravy a výstavby  

MF  Ministerstvo financií  

MIRRI Ministerstvo investícií, regionálneho rozvoja a informatizácie 

MH Ministerstvo hospodárstva 

MPSVaR Ministerstvo práce, sociálnych vecí a rodiny 

MSP Malé a stredné podniky 

MŠVVaŠ Ministerstvo školstva, vedy, výskumu a športu 

MU Merateľný ukazovateľ 

MinV Ministerstvo vnútra  

MV OPII Monitorovací výbor pre OP Integrovaná infraštruktúra 2014 – 2020 

NP Národný projekt 

PPP Partnerstvá pre prosperitu 

OA Orgán auditu 

OP Operačný program 

OPII Operačný program Integrovaná infraštruktúra 2014 – 2020 

OPIS Operačný program informatizácia spoločnosti 

PO Prioritná os 

RO Riadiaci orgán 

RÚZ Republiková únia zamestnávateľov 

RV Riadiaci výbor 

SAV Slovenská akadémia vied 

SEA Strategické environmentálne hodnotenie 

SK8 Združenie samosprávnych krajov Slovenska 

SO Sprostredkovateľský orgán 

SR Slovenská republika 

SVP Slovenská vodohospodárska výstavba 

SRK Slovenská rektorská konferencia 

ŠC špecifický cieľ 

VATU Výskumne a technicky orientovaných univerzít 

VS  Verejná správa 

VŠ Vysoké školy 

ZSPS Zväz stavebných podnikateľov Slovenska 
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Príloha č.1: Zoznam účastníkov 

Členovia MV OPII 

P. č.  Meno a priezvisko zástupca Organizácia 

1. Andrej DOLEŽAL  Erna DOHNÁLIKOVÁ MDV SR 

2. Martin JANÁČEK  Ľuboš ĎURIČ MDV SR 

3. Erna DOHNÁLIKOVÁ  MDV SR 

4. Veronika REMIŠOVÁ Barbora SEDÁLOVÁ SO – MIRRI 

5. Miriam KOVÁČIKOVÁ  SO – MIRRI 

6. Branislav GRÖHLING  Dagmar AUGUSTINSKÁ SO – MŠVVaŠ 

7. Boris ŠKODA  SO – MH  

8. Denisa ŽILÁKOVÁ   Katarína BELICOVÁ CKO – MIRRI 

9. Adela DANIŠKOVÁ  Branislav HORÁK EVS – MinV 

10. Ladislav ŠIMKO   CKO – MIRRI 

11. Dagmar LITTEROVÁ Filip RAKÚS MPSVaR 

12. Katarína VALLOVÁ Juraj KOŠÍK CO – MF 

13. Pavol KRISTEĽ   IROP – MIRRI 

14. Ľubor ILLEK  KMNO Slovensko.Digital 

15. Branislav MAMOJKA  KMNO – NROZP 

16. Daniel STRAKA  KMNO 

17. Michal VÁŽNY  KMNO 

18. Milan IŠTVÁN  PPP 

19. Pavol FRIČ  ITAS  

20. Martin CHRAPPA  Roman HULÁK Klub 500 

21. Pavol KOVÁČIK Marek MALINA ZSPS 

22. Martin PUTALA   Rada VŠ 

23. Rudolf KROPIL Ferdinand DAŇO SRK 

24. Pavol SOVÁK  Združenie VATU 

25. Peter FODREK  RÚZ 

Tajomník MV OPII  

26. Pavol BŽÁN  MDV SR 

Pozorovatelia a hostia MV OPII  

27. Thomas BAER  DG REGIO 

28. Peter PETRIK  DG REGIO 

29. Zuzana KONTÁROVÁ  DG REGIO 

30. Lucian JEGA  DG REGIO 

31. 

Denisa VASARÁBOVÁ-

KUTYOVÁ 
 CKO – MIRRI SR 

32. Tatiana KUDERAVÁ  OA – MF 

33. Ľubomír GRZNÁRIK  SO – MŠVVaŠ 

34. Zuzana FÁBEROVÁ  SO – MH SR 

35. Zuzana HAĽKOVÁ  CO – MF SR 

36. Lenka DEBNÁROVÁ  CO – MF SR 

37. Zuzana KOVÁČOVÁ  MDV SR 

38. Ján GALVÁNEK  MDV SR 

39. Ján KOLLÁR  MDV SR 
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P. č.  Meno a priezvisko  Organizácia 

40. 
Alena VAŠKANINOVÁ 

BUCHLÁKOVÁ 
 

MDV SR 

41. Janette BEDNÁROVÁ  MDV SR 

42. Pavol SZABÓ  MDV SR 

 

 

 


